
PROCES VERBAL

încheiat azi, 30 august 2022, cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Zalău 
Consiliului Local nr. 239 din 29.07.2021.

s-a desfăşurat online şi cu respectarea Hotărâriicare

Prezenţa la şedinţă: 21 consilieri.
La lucrările şedinţei Consiliului Local al Municipiului Zalău, din partea 

executivului Primăriei participă următorii: dna Marina-Bianca Fazacaş 

general al municipiului Zalău, dl Călin Cristian Forţ - administratorul public al 
Municipiului Zalău, dna Claudia Ardelean - director Direcţia Administraţie Publică, 
dna Mariana Cuibuş - director Direcţia Economică, dl Dănuţ Curea - director Direcţia 

Tehnică, dl Claudiu Chiş - director adj. Direcţia Economică, dl Vlad Petre - arhitect 
şef - Direcţia Urbanism, şefi serviciu din cadrul Primăriei Municipiului Zalău.

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Primăriei 
Municipiului Zalău, în data de 29.08.2022, a anunţului de convocare a Consiliului 
Local, întocmit în baza Dispoziţiei Primarului Municipiului Zalău nr. 1281 din 
29.08.2022.

- secretar

Convocarea consilierilor la lucrările şedinţei s-a asigurat prin mijloace 
telefonice şi prin e-mail, în ziua de 29.08.2022, cu precizarea datei, orei şi a locului de 
desfăşurare a şedinţei.
In continuare, am consemnat următoarele:
Dl consilier Teodor Bălăjel - preşedinte de şedinţă
Declar deschise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Zalău, 
constatând că sunt prezenţi consilieri ai Consiliului Local al Municipiului Zalău, astfel 
încât consiliul să poată lucra valabil, cvorumul legal fiind de minim 11 consilieri locali. 
Precizez că au fost convocaţi toţi consilierii locali.

Constat că sunt prezenţi 21 consilieri locali, şedinţa este legal constituită şi îşi poate 

începe lucrările.
In continuare, am consemnat următoarele:
Precizez că au fost convocaţi toţi consilierii locali.

Consilierii prezenţi sunt: dl consilier Teodor Bălăjel, dl consilier Dan Bercean, 
dna consilier Anda-Maria Ciobanu, dl consilier Gheorghe Bancea, dl consilier loan 

Şerban, dna consilier Amalia Găvriluţ, dl consilier Râul Dragoş, dl consilier Nicolae 

Fazakas, dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Ramona Goga, dl consilier Alin 

Guler, dl consilier Alexandru Lakatos, dl consilier Florin Morar, dna consilier Mihaela 

Mureşan, dna consilier Gabriela Olar, dl consilier Zsplt Miklos Bogdan, dl consilier
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Gheorghe Taloş, dna consilier Ioana Tuduce, dl consilier Iulian Popiţ, dl consilier 

Mihai Crişan, dl consilier Zoltân Takâcs.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Solicit avizul comisiilor de la preşedintele fiecărei 
comisii pentru proiectele de hotărâri:
DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Vă supun spre aprobare ordinea de zi a prezentei 
şedinţe a Consiliului Local al Municipiului Zalău, aşa cum aţi primit-o în sistem online 
fiecare dintre dumneavoastră.
Vă rog să vă exprimaţi votul pentru ordinea de zi.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Ordine de zi
pentru şedinţa ordinară a Consiliului local al municipiului Zalău 

din data de 30 august 2022, ora 09:00

1. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Zalău nr. 178 din 25 mai 2022 privind aprobarea depunerii proiectului „Creşterea 
eficienţei energetice a sediului S.A.D.P. Zalău”.
2. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Zalău nr. 122 din 19 aprilie 2022 privind aprobarea depunerii proiectului „Creşterea 
eficienţei energetice a Liceului Pedagogic „Gheorghe Şincai” din municipiul Zalău - 
etapa 2”.
3. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Zalău nr. 124 dini9 aprilie 2022 privind aprobarea depunerii proiectului „Creşterea 
eficienţei energetice a Şcolii Gimnaziale „Simion Bămuţiu” din municipiul Zalău”.
4. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Zalău nr. 156 din 20 mai 2022 privind aprobarea depunerii proiectului „Creşterea 
eficienţei energetice a Şcolii Gimnaziale „luliu Maniu” din municipiul Zalău”.
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5. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Zalău nr. 155 din 20 mai 2022 privind aprobarea depunerii proiectului „Creşterea 
eficienţei energetice a Liceului Tehnologic „Mihai Viteazul” din municipiul Zalău”.
6. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local 
Zalău nr. 157 din 20

al Municipiului
mai 2022 privind aprobarea depunerii proiectului „Creşterea 

eficienţei energetice a Şcolii Gimnaziale „Porolissum” şi a Şcolii Gimnaziale „George 
Coşbuc” din municipiul Zalău”.
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea executării unor lucrări suplimentare la 
obiectivul de investiţii „Modernizare DJ 19IC; Tudor Vladimirescu, Porolissum, 
Bujorilor, Moigradului şi Cetăţii”.
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Devizului General şi a executării 
unor lucrări suplimentare la obiectivul de investiţii „Amenajare de spaţii verzi pe 
imobile abandonate sau degradate din Municipiul Zalău - etapa I - Lot 2 (str Obor)” 
SMIS 121975.
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de eşalonare a obligaţiilor fiscale de 
plată, datorate de către domnul Csapo Karoly-Robert bugetului local al Municipiului 
Zalău.
10. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Zalău, 
aprobat pentru anul 2022, şi modificarea listei de investiţii aprobată pentru anul 2022. 
Diverse

DI preşedinte Teodor Bălăjel - Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea 
punctelor înscrise pe aceasta.

*

DI preşedinte Teodor Bălăjel - Vă solicit să anunţaţi interesul personal şi numărul 
proiectului de hotărâre la care aveţi un interes personal, astfel cum este definit de art. 
228 la alin.l Cod administrativ şi la care nu veţi participa.

*

DI preşedinte Teodor Bălăjel
1. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Zalău nr. 178 din 25 mai 2022 privind aprobarea depunerii proiectului „Creşterea 
eficienţei energetice a sediului S.A.D.P. Zalău”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
DI consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
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Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al Municipiului Zalău nr. 178 din 25 mai 2022 privind aprobarea
depunerii proiectului „Creşterea eficienţei energetice a sediului S.A.D.P. Zalău”.

*

Se adoptă hotărârea nr. 323

DI preşedinte Teodor Bălăjel
2. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Zalău nr. 122 din 19 aprilie 2022 privind aprobarea depunerii proiectului „Creşterea 
eficienţei energetice a Liceului Pedagogic „Gheorghe Şincai” din municipiul Zalău - 
etapa 2”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popit - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
DI consilier Nicolae Fazakas — 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil! 

Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al Municipiului Zalău nr. 122 din 19 aprilie 2022 privind aprobarea 
depunerii proiectului „Creşterea eficienţei energetice a Liceului Pedagogic „Gheorghe 
Şincai” din municipiul Zalău - etapa 2”.

comisia de studii, prognoze economico sociale, buget.

Se adoptă hotărârea nr. 324

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
3. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Zalău nr. 124 dini9 aprilie 2022 privind aprobarea depunerii proiectului „Creşterea 
eficienţei energetice a Şcolii Gimnaziale „Simion Bămuţiu” din municipiul Zalău”. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popiţ — comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
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Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, 
finanţe - aviz favorabil.

prognoze economico sociale, buget.

Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil! 

Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al Municipiului Zalău nr. 124 din 19 aprilie 2022 privind aprobarea 
depunerii proiectului „Creşterea eficienţei energetice a Şcolii Gimnaziale „Simion 
Bămuţiu” din municipiul Zalău”.

Se adoptă hotărârea nr. 325

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
4. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local. al Municipiului
Zalau nr. 156 din 20 mai 2022 privind aprobarea depunerii proiectului „Creşterea 
eficienţei energetice a Şcolii Gimnaziale „luliu Maniu” din municipiul Zalău”. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas — comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil! 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

„pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al Municipiului Zalău nr. 156 din 20 mai 2022 privind aprobarea 
depunerii proiectului „Creşterea eficienţei energetice a Şcolii Gimnaziale „luliu 
Maniu” din municipiul Zalău”.

Se adoptă hotărârea nr. 326
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DI preşedinte Teodor Bălăjel
5. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Zalău nr. 155 din 20 mai 2022 privind aprobarea depunerii proiectului „Creşterea 
eficienţei energetice a Liceului Tehnologic „Mihai Viteazul” din municipiul Zalău”. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului^ 

administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al Municipiului Zalău nr. 155 din 20 mai 2022 privind aprobarea 
depunerii proiectului „Creşterea eficienţei energetice a Liceului Tehnologic „Mihai 
Viteazul” din municipiul Zalău”.

- comisia de studii, prognoze economico sociale, buget.

Se adoptă hotărârea nr. 327

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
6. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Zalău nr. 157 din 20 mai 2022 privind aprobarea depunerii proiectului „Creşterea 
eficienţei energetice a Şcolii Gimnaziale ,,Porolissum” şi a Şcolii Gimnaziale „George 
Coşbuc” din municipiul Zalău”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
DI consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
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Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al Municipiului Zalău nr. 157 din 20 mai 2022 privind aprobarea 
depunerii proiectului „Creşterea eficienţei energetice a Şcolii Gimnaziale „Porolissum” 
şi a Şcolii Gimnaziale „George Coşbuc” din municipiul Zalău”.

Se adoptă hotărârea nr. 328

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea executării unor lucrări suplimentare la 
obiectivul de investiţii „Modernizare DJ 191C: Tudor Vladimirescu, Porolissum, 
Bujorilor, Moigradului şi Cetăţii”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Alin Guler - Care este stadiul lucrărilor, cum decurg lucrurile, pentru că 
sunt unii cetăţeni care şi-ar dori să decurgă un pic mai repede lucrările, deoarece a trecut 
ceva timp de când deranjul este destul de mare.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Undeva, progresul este de aproximativ 25% din 
proiect. Nu se respectă termenele şi sunt întârzieri mari care nu se datorează 
constructorului nostru de drumuri, ci se datorează vitezei de lucru a celor care 
implementează proiectele POIM.
Nu avem competenţa de a obliga constructorul de apă şi canal de a urgenta lucrările. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea executării 
unor lucrări suplimentare la obiectivul de investiţii „Modernizare DJ 19IC: Tudor 
Vladimirescu, Porolissum, Bujorilor, Moigradului şi Cetăţii”.

comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică.

Se adoptă hotărârea nr. 329

1



Dl preşedinte Teodor Bălăjel
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Devizului General şi a executării 
unor lucrări suplimentare la obiectivul de investiţii „Amenajare de spaţii verzi pe 
imobile abandonate sau degradate din Municipiul Zalău - etapa I - Lot 2 (str. Obor)” 
SMIS 121975.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Alin Guler — Am înţeles că partea de jos, teoretic, se va rezolva cu zidul 
de sprijin.
La partea de sus, cu alunecările istorice, nu s-a mai întâmplat nimic.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Am făcut o expertiză în ceea ce priveşte stabilitatea 
terenului, deoarece cetăţenii de pe strada Mihai Eminescu au zis că alunecă terenul în 
acea zonă. Dispoziţiile sunt date în urma acestei expertize unde s-a constatat că terenul 
este stabil şi nu sunt probleme cu alunecarea terenului.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea actualizării 
Devizului General şi a executării unor lucrări suplimentare la obiectivul de investiţii 
„Amenajare de spaţii verzi pe imobile abandonate sau degradate din Municipiul Zalău 
- etapa I - Lot 2 (str. Obor)” SMIS 121975.

Se adoptă hotărârea nr. 330

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de eşalonare a obligaţiilor fiscale de 
plată, datorate de către domnul Csapo Karoly-Robert bugetului local al Municipiului 
Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas — comisia de studii, prognoze economico sociale, buget,
finanţe - aviz favorabil.>
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Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea cererii de 
eşalonare a obligaţiilor fiscale de plată, datorate de către domnul Csapo Karoly-Robert 
bugetului local al Municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 331

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
10. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Zalău, 
aprobat pentru anul 2022, şi modificarea listei de investiţii aprobată pentru anul 2022. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului 
local al Municipiului Zalău, aprobat pentru anul 2022, şi modificarea listei de investiţii 
aprobată pentru anul 2022.

Se adoptă hotărârea nr. 332

Dl preşedinte Teodor Bălăjel 
Diverse
Dna consilier Gabriela Olar - Aş dori să ridic două probleme.
Prima problemă se referă la traficul din Zalău şi la rugămintea unor cetăţeni de a vă 
supune atenţiei despre faptul că şcolile de şoferi circulă cu elevii inclusiv în orele de 
trafic intens. Rugămintea cetăţenilor ar fi dacă se poate să restricţionăm puţin accesul 
acestor elevi în orele de vârf
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în alte oraşe există Hotărâre de Consiliu Local pentru acest lucru şi vă supun atenţiei 
umneavoastre dacă doriţi să iniţiaţi un astfel de proiect de hotărâre să restricţionăm 

aceste şcoli de şoferi măcar în intervalul orar 07:00 - 08:00 şi 15:00 - 16:00, mai ales 
că începe şcoala şi o să fie şi mai aglomerat.
Să permitem accesul acestor elevi dacă au făcut măcar jumătate din numărul de ore. 
Aceasta este propunerea care a venit din partea unor cetăţeni. Măcar în orele de vârf să 
restricţionăm accesul şcolilor de şoferi.
Di preşedinte Teodor Bălăjel - Consider că este o propunere bună şi o să o promovăm 
ca atare într-o viitoare Hotărâre de Consiliu Local, o să o promovăm efectiv pe ore, nu 
o să facem referire la ce vechime au, în şcoală, elevii.

Dna consilier Gabriela Olar - încă o întrebare: se va lansa programul „Rabla local”, 
văzut că în data de 24 august. Ministerul Mediului a dat un Ordin prin care apare 

ghidul de finanţare şi cu siguranţă ştiţi deja că UAT-ul ar putea contribui sau trebuie să 

contribuie cu jumătate din valoarea de 30 milioane, adică cu 15 milioane.
Aş vrea să vă întreb dacă v-aţi gândit la acest program şi dacă bugetul Consiliului Local 
suportă o astfel de plată?

am

Cât ne-am permite noi din bugetul local să plătim, câte maşini? 
în ghidul de finanţare scrie că, dacă UAT-ul are o populaţie de 50.000 locuitori, poate 
accesa pentru 5.000 de maşini uzate. Cred că este mult pentru noi, nu ne putem permite. 
Sunt sigură că o să fie cetăţeni care doresc să aplice la acest program şi poate nu 

predicţie a finanţelor de care dispunem.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Suntem în analiză ca să vedem la ce nivel ne putem 

permite ca să vedem la ce nivel putem să intrăm în acest program, să vedem câte 

persoane sunt eligibile, cuantificăm să vedem ce înseamnă, din punct de vedere 
financiar, acest lucru.

ar fi
rau sa avem o

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Discuţii?
Dacă nu mai sunt alte discuţii, declar şedinţa închisă, 
şi vă doresc o zi frumoasă!

vă mulţumesc pentru participare

PREŞEDINTE DE ŞmJNŢĂ, 
TEODOR BĂLĂi(EL

CONTRASEMNEAZĂ 
SECRETAR GEÎ^RAL,
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